



Restigouche North Minor Hockey Association Inc./
Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord Inc.

2020-21 President's Report

I'd like to take a moment to thank everyone for a successful 2020-21 season. While the pandemic ensured that it wasn't going to be a typical season by any means, I strongly believe that we did the best we could for the kids in our area.

Thanks to...

Parents: thank you for your patience and understanding. Lots of things had to be done last minute, and we appreciate those who followed the guidelines no matter how frustrating at times.

Coaches & bench staff: thank you for being there for all the games and practices, especially during that long stretch in the orange phase when it would have been easy to give up, and congratulations on helping bring home three league championship banners! 🎉

Managers and team liaisons: thank you for hard work, patience and understanding in making sure your team followed protocols and public health guidelines. You guys were on the front lines and I know it wasn't easy at times!

Dalhousie and Campbellton arenas & staff: thank you for continually working with us, keeping the rinks open during these trying times and placing our kids' well being above all else.

HNB: communication from HNB with the association was tremendous in a difficult year. Anytime we had questions, we would promptly get answers.

NSMHL: it has to be said that our league, and especially to the league scheduler Daniel Roussel, did an amazing job despite ever changing circumstances. The kids in our area got to play the most games in New Brunswick!

Covid Response Committee: special thanks to everyone who helped out creating and maintaining our operational plan, and special mention to committee chair Annie Thériault. Her expertise in the area was invaluable during the season.



**Restigouche North Minor Hockey Association Inc./
Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord Inc.**

Board members: we have an amazing team on the association board. Couple of highlights include successfully erasing our \$35,000 debt (without increasing registration fees) and having the best clothing sales we've had in years. I truly believe that despite a general lack of volunteers, we got the most done in the entire province. Truly astounding work.

Goals for next season

Despite a successful year, we have big plans for next year, including:

- We have been officially accepted in the First Shift program. This will give families an affordable option that will give first time players the opportunity to try hockey. We are hoping to greatly improve overall youth membership (particular for female hockey).
- Release a new sponsorship program
- Buy new jerseys and other coaching equipment
- Planning for potential return of tournaments
- Complete incorporation process
- Additional website improvements
- and much more!

Again, thank you and we look forward to seeing you next year!

Sincerely,
René Haché,
RNMHA President



Rapport du Président 2020-21

J'aimerais prendre un moment pour remercier tous pour une saison 2020-2021 réussie. Bien que la pandémie ait garanti que ce ne soit pas une saison typique, je crois fermement que nous avons fait de notre mieux pour les enfants de notre région en dépit des circonstances.

Merci à...

Parents: merci pour votre patience et votre compréhension. Beaucoup de choses ont dû être faites à la dernière minute, et nous apprécions ceux qui ont suivi les directives, aussi frustrantes qu'elles soient parfois.

Entraîneurs et personnel d'équipe: merci d'être là pour toutes les parties et pratiques, en particulier pendant la longue période dans la phase orange où il aurait été facile d'abandonner. Félicitations pour avoir aidé à gagner trois bannières de championnat de la ligue! 🎉

Gérants et agents de liaison: merci pour votre travail acharné, votre patience et votre compréhension pour vous assurer que votre équipe respecte les protocoles et les directives de la santé publique. Vous étiez en première ligne et je sais que ce n'était pas toujours facile!

Arénas et personnel de Dalhousie et Campbellton: merci de travailler continuellement avec nous, de garder les arénas ouverts pendant ces périodes difficiles et de placer le bien-être de nos enfants avant tout.

HNB: la communication de HNB avec les associations a été formidable au cours d'une année difficile. Chaque fois que nous avons des questions, nous obtenions rapidement des réponses.

LHMCN: il faut dire que notre ligue, et en particulier le planificateur de la ligue Daniel Roussel, a fait un travail incroyable malgré des circonstances en constante évolution. Les enfants de notre région ont pu jouer le plus de hockey au Nouveau-Brunswick!

Comité de réponse Covid-19: un merci spécial à tous ceux qui ont contribué à la création et au maintien de notre plan opérationnel, et une mention spéciale à



**Restigouche North Minor Hockey Association Inc./
Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord Inc.**

la présidente du comité, Annie Thériault. Son expertise dans le domaine a été inestimable au cours de la saison.

Membres du conseil: nous avons une équipe formidable au conseil de l'association. Parmi les faits saillants, citons l'effacement réussi de notre dette de 35 000 \$ (sans augmenter les frais d'inscription) et la réalisation des meilleures ventes de vêtements que nous ayons eues depuis des années. Je crois sincèrement que malgré un manque général de bénévoles, nous en avons accompli le plus dans toute la province. Un travail vraiment étonnant.

Pour la prochaine saison...

Malgré une année fructueuse, nous avons de grands projets pour l'année prochaine, notamment:

- Nous avons été officiellement acceptés dans le programme Première Présence. Ce programme donnera aux familles une option abordable pour permettre aux nouveaux joueurs d'essayer le hockey. Nous espérons que ceci aide nos inscriptions (en particulier pour le hockey féminin).
- Lancer un nouveau programme de commandite
- Acheter de nouveaux chandails et autres équipement pour nos entraîneurs
- Planification du retour potentiel des tournois
- Complété processus d'incorporation
- Améliorations supplémentaires du site Web
- et beaucoup plus!

Encore une fois, merci et nous avons hâte de vous voir l'année prochaine!

Sincèrement,
René Haché,
Président, AHMRN